










§ 49 Kruthusgatan Depå, SEKRETESS 

Styrelsen föreslås besluta 

att ge uppdrag till VD att fortsätta diskussionen med 

Fastighetsaktiebolaget Tomstaden om att förlänga hyresavtalet med 

ytterligare 10 år, 2022-2032. 

Ordförande Ann-Britt Svensson (M) yrkar om bordläggning till nästa 

styrelsesammanträde. 

Gertrud Ingelman (V) yrkar att ärendet skall avgöras idag. 

Följande ledamöter yrkar bifall till bordläggning: 

Ann-Britt Svensson (M), Olof Lindgärde (L), Bertil Hallen(S), Stefan Söderman (D), 

Ewa Karlholm J anson (M), Elisabeth Borg (S) 

Följande ledamöter yrkar bifall till att ärendet skall avgöras idag: 

Thomas Larsson (MP), Gertrud Ingelman (V), Oskar Karlsson (V) 

Ärendet bordläggs till nästa styrelsemöte. 

Anmälan från (V), (MP) och (FI) om protokollsanteckning. 

Anmälan från (FI) om protokollsanteckning 

§ 50 Yttrande till Stadsrevisionen med anledning av lämnad granskningsredogörelse 

till Göteborgs Stads Kollektivtrafik AB, verksamhetsåret 2019 

Styrelsen beslutade 

att redovisat ärende med instniktion och handlingsplan godkänns som de 

åtgärder som bolaget har gjort och planerar att göra med anledning av 

de lämnade rekommendationerna av lekmannarevisorerna 

§ 51 Övriga frågor 

Inga övriga frågor förekom. 

§ 52 Mötets avslutande 

Ordföranden tackade de närvarande, önskade trevlig sommar och avslutade därefter 

sammanträdet. 
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